
Status fra den ordinære generalforsamling kan læses her: 
http://www.landligger.dk/LinkClick.aspx?fileticket=DacyWWnWtq4%3d&tabid=712 

Siden da har der været afholdt et telefonisk retsmøde, hvor parterne blev opfordret til at søge forlig. 
Det har vi fra vores Grundejerforening via vores advokat støttet og håber at alle parter støtter dette. 
Der er frist medio august. 

I forbindelse med indsamling af information om brug af trappen er der kommet 32 besvarelser, som 
er geografisk spredt ud over vores forenings område. Tak for besvarelserne. 

Som de fleste sikkert har bemærket, har nogen savet den første afspærring over og der er 
efterfølgende fjernet trin, så trappen nu kun meget vanskeligt kan bruges. Det synes vi fra 
bestyrelsen er en ærgerlig eskalation. Vi støtter en mæglingsløsning, ligesom vi støtter op om en 
fælles sag med de nærmeste grundejerforeninger. 

Vi vender tilbage med information, når der er nyt i sagen. 

 

	


